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Kedves Honlaplátogatóim!

Folytattuk a megkezdett beszélgetést a Lánchíd rádió Kettesben műsorában, Mangel
Gyöngyivel. Nagyon örülök, hogy az egyperces parlamenti felszólalások után ismét
lehetőségem volt részletesebben tájékoztatni az érdeklődőket az Európai Parlamentben és
itthon végzett munkámról.  Ha idejük engedi, kérem, hallgassák meg a második részt
(elérhetősége itt található  ( http://lanchidradio.hu/videok/175823 ), de az első rész linkjét is
csatoljuk  azoknak,
akik még nem találkoztak vele (
http://lanchidradio.hu/videok/174491
))

  

A második részben - egyebek mellett - a következő témákat érintettük:

  

- Az elmaradt igazságtétel a 2006 őszi rendőrterrorért- az igazságos ítélet elmaradt, de
Gyurcsány menthetetlenül megbukott

  

- Devizahiteles ügyek és a bírói lelkiismeret jelentősége - avagy: mit lehet tenni a bankok
erőteljes nyomásával, befolyásával szemben?

  

- Alkalmas-e a pártrendszer Magyarország és a világ igazságosabbá tételére?

  

- Kik hozzák a döntéseket az Európai Parlamentben?

  

- Miért nem magyar élelmet fogyasztunk Magyarországon, mi történt a magyar vidékkel a
rendszerváltás után, s miért katasztrófa, hogy a termőföld nem a vidéki lakosság megélhetését
szolgálja, hanem kevesek meggazdagodását s a spekulációt?

  

- A rendszerváltás elmaradt kérdése: miből fognak megélni a magyar emberek?
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- Hatalmas maradt a szakadék az EU nyugati és közép-kelet-európai tagállamai között. Meddig
maradhat ez így?

  

- Sürgősen meg kellene állítani a magyarok tömeges nyugatra vándorlását

  

- Mi a baj a szabadkereskedelmi egyezményekkel, így a CETA-val?

  

- Az elszakított területeken élő magyarok helyzete, jogvédelme. Hogyan nyomják el saját
adóikból az őshonos magyar közösségeket, s miért lenne fontos a nemzeti önrendelkezés, az
autonómia?

  

- A magyar politikusok összefogásának szükségessége a nemzeti, nemzetpolitikai kérdésekben

  

- Miért Magyarországon  s miért nem Brüsszelben élek, európai parlamenti  képviselőként?

  

Hálásan köszönöm, ha meghallgatják a Kettesben műsorban rögzített beszélgetésnek mind az
első, mind a második részét, s ezt mások figyelmébe is ajánlják!

  

Szeretettel és jókívánságokkal

  

Krisztina
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